外間聯繫

EXTERNAL CONNECTION



永旺第七期「幸福的黃色小票」活動

永旺(香港)百貨有限公司(永旺)在2015年8月至2016年1月期間,舉行第七期「幸福的黃色小票活動」。於每月11日,顧客購物付款後會得到一張黃色的購物小票,只要將該小票投入支持的團體的投票箱便可。永旺計算每個團體獲得的小票金額,然後將該團體所得金額的1%以物品形式捐贈予該團體。扶康會有幸繼續成為其中一間受惠機構,感謝各位踴躍支持本會!

The 7th phase AEON "Yellow Receipt Campaign"

AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited (AEON) organized the 7th phase "Yellow Receipt Campaign" from August 2015 to January 2016. On every 11th day of the month, customers would get a yellow receipt after payment, they could put the receipt into the box of a preferred organization. AEON would calculate the total amount of the receipt each organization got, and donate in kind same as 1% of the total amount. Fu Hong Society was glad to be one of the beneficiaries again, thanks for supporting us.

放置扶康會捐款箱

扶康會得到永旺(香港)百貨有限公司、大家樂集團和中國石油化工股份有限公司支持,於去年分別在門市、旗下部分食肆(一粥麵、米線陣和米線營)及41個油站放置扶康會的捐款箱。

Donation box for Donation

Fu Hong Society was supported by AEON Stores (Hong Kong) Co., Café de Coral Group and Sinopec Corp, thus we could place the donation box in stores, some of its restaurants (Super Super Congee & Noodles, Mixian Sense and Mixian Site) and 41 petrol stations respectively.



聲才藝



第12屆扶康會「香港最佳老友」運動電能烹飪比賽

一年一度的電能烹飪比賽又來了!這個由社區人士與智障人士一起合作烹飪的比賽將於2016年5月21至22日(初賽)及6月26日(決賽)舉行,有興趣的參加者請到本會網頁www.fuhong.org下載表格報名。

The 12th FHS "Best Buddies Hong Kong" Electric Cooking Competition

The annual Electric Cooking Competition comes again! The competition in which people in the community can cook with persons with intellectual disabilities will be held on 21-22 May 2016 (Heat) and 26 June 2016 (Final). Please download the registration form from our website www.fuhong.org if you are interested to join.